

GRYPHON SOLO 2 GLOBE

LA GRANDE ROUTE 40



SKIPPER JOE HARRIS



60 yrs Real estate

★ The world single-handed and non-stop in Class40 in 2015 (152 days)



CO-SKIPPER ROGER JUNET



37 yrs Insurance consultant

★ RORC Caribbean 600
3 transatlantic
Winner of the ARC+

A WORD FROM THE SKIPPER

I feel excited for Leg 3 (Mauritius - Auckland) but it is another long leg- almost as long as Leg 2 (Cape Verde - Mauritius). So we have another week to get in the right mind-set to be offshore for 30+ days. For now, I am having fun with my family, but they depart Sunday. Then Roger and I have a week to focus on the boat. The "to-do" list is long, so lots of work ahead, but we are looking forward very much to seeing New Zealand in October!

LE MOT DU SKIPPER

Je suis très excité par l'étape 3 (Maurice - Auckland), mais c'est une autre longue étape, presque aussi longue que l'étape 2 (Cap-Vert - Maurice). Il nous reste donc une semaine pour nous mettre dans le bon état d'esprit pour être en mer pendant plus de 30 jours. Pour l'instant, je m'amuse avec ma famille, mais ils partent dimanche. Ensuite, Roger et moi avons une semaine pour nous concentrer sur le bateau. La liste des choses à faire est longue, il y a donc beaucoup de travail en perspective, mais nous sommes très impatients de voir la Nouvelle-Zélande en octobre !



106

DESIGN :
ARCHITECT :
SHIPYARD :
YEAR OF FIRST LAUNCH :

AKILARIA RC₃
MARC LOMBARD
MC-TEC
2011

